
O ureditvi Tržaške
pričakujemo več
informacij!

Na str. 6. glasila Naše komune z dne 12. II. 85
je bilo objavljeno skromno obvestilo o nadalje-
vanju del na Tržaški cesti.

Zdi se mi, da bi morala biti rekonstrukcija
Tržaške ceste v našem listu bolje predstavljena.
Morala bi jo tudi širša javnost ovrednotiti. Še
posebej tista, katerih interese ta cesta »križa« ali
se jih samo »dotika«.

Nas Vičane prav gotovo zelo zanima. kako je
poskrbljeno za to in ono. Zanima nas kdaj bodo
pVičela gradbena dela, kako dolgo bodo poteka-
la, kje bodo obvozi, kako je poskrbljeno za
varnost koristnikov te prometne žile itd. Tu
mislim predvsera na pešce in kolesarje: kje so

predvideni podhodi, kje parkirišča, kje dostopi
k množici javnih objektov, ki jih prav v tem
odseku kar mrgoli? (šole, vrtci, TVD Partizan,
gostilna in nenazadnje viška cerkev...)

Ti problemi zanimajo Vičane!
Zato prosim in pozivam občinske organe,

krajevne organizacije in tudi »Našo komuno«,
da dajo ustreznim predstavnikom priložnost, da
nas informirajo in nam dajo potrebna tol-
mačenja.

Dosedaj zgrajeni odsek Tržaške, daje po mo-
jem mnenju za varnost pešcev negativno podo-
bo. Na že zgrajenem odseku ni nobenega pod-
hoda za v tem okolišu številne občane. Pač pa
lahko ugotovimo nenormalno visoko število
drogov s svetilkami, ki dajejo vpadnici bahav
izgled. Taka bahavost nikakor ne odgovarja
našim razmeram niti sedaj niti v bodoče. Tu bi
lahko štedili! Vsak tretji alf peti »drog« bi dal
potrebno svetlobo! Tako prihranjen denar pa bi
lahko bolj smotrno uporabili.

Naši severni sosedje Šiškarji so iraeli v tem
pogledu bolj »srečno roko«. Saj ima njihova
vpadnica nekaj podhodov, čeprav mnogo pre-
malo.

Da bolehajo naši projektantje nasplošno za
raznimi kompleksi in skušajo graditi podobno
kot v zahodnem svetu, ni nič novega. Žal pa pri
tem pozabljajo na marsikatere bistvene elemen-
te (ekonomičnost, upravičenost, varnost itd.)
Pač pa me čudi, kako lahko se puste zavesti
takim prijemom investitor ter uporabniki! Mar

res ni nobenih pripomb, nobenih zahtev, nobe-
nih predlogov?

Morda pa so odgovorni gluhi za upravičene
pripombe? Se mar investitorji zavedajo, da bo-
do sedaj storjene napake zelo težko poprav-
ljive?
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